《Lincoln: A Book of Quotations (POD)》

书籍信息

版次:1 页数:176 字数:199999

印刷时间:2016年01月01日

开本:32开 纸张:胶版纸 包装:平装 是否套装:否

国际标准书号ISBN: 9780486806075

内容简介

"All I have learned, I learned from books," declared Abraham Lincoln — and this book offers ample learning from the sixteenth president's wise and often witty remarks. Drawn from speeches, letters, and other sources, these thoughts and opinions range from considerations of human nature and spirituality to the burdens and privileges of the presidency along with many other topics of enduring interest.

Selections include comments on morality ("It has been my experience that folks who have no vices have very few virtues.") and the pursuit of happiness ("Folks are usually about as happy as they make their minds up to be.") as well as friendship ("I'm a success today because I had a friend who believed in me and I didn't have the heart to let him down."), human frailty ("It's not me who can 't keep a secret. It's the people I tell that can't."), and other thought-provoking subjects. 关于退货规则:由于按需印刷商品版图书属于定制类商品,根据订单递交成功再安排印 刷,因此不接受7天无理由退换货。您付款的同时,我们已安排下厂印刷。如有质量问题 的商品,可以接受退货,但不接受换货。如果退货后依然需要此商品,自快递签收日起 的5日内,可联系当当客服退货后再重新下单,并且保持出售时原状和收货单据的齐全。 关于到货时间:自按需印刷商品订单成功支付后的15个工作日,我们将完成印刷、装订 、审核、发货等一系列按需出版流程。如遇国家法定节假日,则发货时间顺延。"AIII have learned, I learned from books," declared Abraham Lincoln — and this book offers ample learning from the sixteenth president's wise and often witty remarks. Drawn from speeches, letters, and other sources, these thoughts and opinions range from considerations of human nature and spirituality to the burdens and privileges of the presidency along with many other topics of enduring interest. Selections include comments on morality ("It has been my experience that folks who have no vices have very few virtues.") and the pursuit of happiness ("Folks are usually about as happy as they make their minds up to be.") as well as friendship ("I'm a success today because I had a friend who believed in me and I didn't have the heart to let him down."), human frailty ("It's not me who can 't keep a secret. It's the people I tell that can't."), and other thought-provoking subjects.

关于退货规则:

由于按需印刷商品版图书属于定制类商品,根据订单递交成功再安排印刷,因此不接受7天无理由退换货。您付款的同时,我们已安排下厂印刷。如有质量问题的商品,可以接受退货,但不接受换货。如果退货后依然需要此商品,自快递签收日起的5日内,可联系当当客服退货后再重新下单,并且保持出售时原状和收货单据的齐全。

关于到货时间:

自按需印刷商品订单成功支付后的15个工作日,我们将完成印刷、装订、审核、发货等一系列按需出版流程。如遇国家法定节假日,则发货时间顺延。

按需印刷图书 (POD)的服务说明:

按需印刷出版是一种根据用户的订单来制作图书的服务(Print On-demand,简称POD)。您则可以通过该服务获得无法在国内平台上购买到的进口外版书或是一些绝版、断版的书籍。如同常规的图书订单,在您订购成功后,一样会收到订单确认、配货状态及订单发货等步骤的通知。关于图书纸张说明:

由于POD图书印刷所采用的生产技术有别于传统印刷,全部以数码印刷的方式按需生产

,且纸张选择方面会根据实际情况略有调整,因此按需印刷所生产的图书会与传统纸本 进口的图书存在一定差异。

显示全部信息

版权信息

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。 更多资源请访问www.tushupdf.com